
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 16.12.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica.  

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. Este prezent la ședință directorul Școlii Gimnaziale Mehadica, Drăghici Ioan. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (2) lit. a) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

3. Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local pentru 

achiziționarea de pachete în vederea acordării elevilor și preșcolarilor din unitatea 

administrativ teritorială Mehadica cu ocazia « Sărbătorilor de Crăciun »; 

      Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de achiziții publice la nivelul comunei 

Mehadica pe anul 2022; 

      Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Mehadica pe anul 2021. 

     Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

6. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor; 

            

Se prezintă proiectul ordinii de zi, Se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

      Se prezintă procesul verbal al şedinţei anterioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi.  

      Dnul director al scolii ia cuvântul. S-au primit de  la Inspectoratul școlar județean bani 

pentru bursele elevilor, 3000 lei . Aceștia trec prin bugetul local al Primăriei si de aceea este 

nevoie de rectificare de buget. 

Dnul B.Iancu: se organizeaza ceva festiv cu ocazia sarbătorilor de iarnă? 

Dnul director: nu avem voie sa organizam nimic cu public din exterior. Se va face serbare cu 

copiii si profesorii la școală. 

Dnul primar: pe ordinea de zi a acestei ședințe se află un proiect de hotărâre prin care să se 

aprobe și anul aceste achiziționarea de pachete cu dulciuri si fructe pentru copii cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă. Anul trecut a fost nevoie de 4500 lei. Dnul primar propune aceeași sumă 

si pentru acest an. 

Dnii consilieri:suntem de acord. Se vor aloca atât cat va fi nevoie și anul acesta, pentru 

achiziționarea de pachete pentru toți copiii. Predarea pachetelor la scoală se va face pe proces 

verbal de predare –primire , ca sa nu fie probleme. 

     Se supune la vot Proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate. 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi . 
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Dnul primar: s-au primit 81 de mii  bani pentru plata indemnizațiilor de handicap si a 

asintentilor personali; s-au prevăzut în buget 55 mii lei pentru plata ajutoarelor de incălzire pe 

legea 226/2021; la căminul cultural este nevoie de o suplimentare de 2000 lei la iluminat si 

5000 lei pentru burlane.Sunt multe corpuri de iluminat in cămin, iar aceste lămpi sunt scumpe;  

Trebuie rectificare si pentru banii ce ia primit școala, pentru burse.  

Dnii consilieri: daca se pun gratii, să se pună la toate ușile și la toate geamurile. 

Dna Moise Maria, director de  Cămin va merge si va lua măsurile la uși și la geamuri, și vom 

vedea cât ne costă. 

Se supune la vot Proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. 

Dnul consilier Șandru C-tin: ce se întâmplă cu buldo pe care trebuia sa-l luăm? 

Dnul primar:pentru  tot ce depășește 2,5 mld lei, achiziția se face prin licitație pe SEAP, nu se 

mai poate prin achiziție directă.M-am interesat, iar la banii ăștia nu prea găsești nimic de 

calitate. Am făcut o solicitate la județ pentru alocarea de bani; dacă ni se aprobă putem să luam 

un buldo mai performant. 

Se supune la vot Proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate de voturi 

Diverse  

Dnul Baderca Iancu: cine este responsabil de căminul cultural? 

Dnul primar –dna Maria Moise 

Dna Maria Moise ia parte la ședință. 

Dnul Baderca Iancu – în legătură cu pancartele pe care este inscripționat ”către muzeul 

Mehadica” și ” catre ansamblul de mori Mehadica”; nu există nici muzeu și nici mori care să 

poată fi vizitate de turiști. 

Dna  Maria M- muzeul este pachetizat într-o încăpere din căminul cultural. Avem nevoie de o 

locație, o casă unde sa-l putem amplasa. În ceea ce privește pancartele cu ansamblul de mori , 

acestea au fost facute cand sa facut investiția cu Centrul de informare turistic, pentru a obține 

mai multe puncte si am putut prinde proiectul. 

Dnul B iancu- nu au fost obținute și alte finanțăări pe urma acestor pancarte? 

Dna M Moise- nu, din câte știu eu. 

Dnul B Iancu – nu sunt lămurit ce sa întâmplat cu ”parcul”, cum s-a ajuns să se intabuleze 

această clădire? solicit  toate documentele ce țin de acest parc, toate aprobările, de când s-a dat 

în concesiune terenul. 

Totodată aș dori și situțiile financiare, ce țin de bugetul local, in cuvinte, pe înțelesul tuturor, 

nu pe capitole bugetare. Nu toată lumea știe ce înseamnă fiecare capitol bugetar. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 

16 decembrie 2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

BRÎNZAN PETRU                                                      FANDEL DRĂGHICI VALENTINA                                                   


